
LÅNGVIKENS 

STUGÄGAREFÖRENING 

 

Protokoll fört vid Långvikens Stugägareförenings årsmöte lördagen den 08 juli 2023, kl. 

10.00 vid dansbanan. 

 

Närvarande:  19 stugägare 

 27 deltagare 

§ 1. Öppnande 

Ordförande Peter Rehnman hälsade välkommen till föreningens 55:e årsmöte. 

 

§ 2. Dagordning 

Fastställande - dagordningen antogs med reglering i dagordningen att paragraf 26 och 27 

blivit felskrivet och ersätts med paragraf 13. Hans Angermund vill få ordet under paragraf 29-

övriga frågor utanför årsmötet.  

 

§ 3. Utlysning 

Årsmötet har utlysts enligt stadgarna. 

 

§ 4. Ordförande för mötet 

Till ordförande för årsmötet valdes Per Harling. 

 

§ 5. Sekreterare för mötet 

Till sekreterare för årsmötet valdes Monica Strindefalk. 

 

§ 6. Justerare 

Att jämte ordförande justera protokollet och rösträknare utsågs Jonas Ågren och  

Hans Angermund. 

 

§ 7. Parentation 

 

§ 8. Medlemsupprop 

Upprop gjordes för varje husnummer som prickades av. 

 

§ 9. Styrelsens kassaberättelse 

Annica Vestlund redovisar styrelsens kassarapport och den lades med godkännande till 

handlingarna.  

 

§ 10 Fastställande av årsavgift.  

Styrelsens föreslog en höjning av medlemsavgift med 500 kr som fastställdes till 3 500 kr per 

fastighet. Avier och betalning kommer att delas upp till två tillfällen. Augusti och februari. 

Vilket gör att det kommer att inbringa 17 500 kr mer i kassan. 

 

§ 11. Fastställande för röjavgift 

Oförändrad röjavgift fastställdes. 600 kr om man inte deltar på någon röjdag och 300 kr om 

man deltar på en röjdag. Totalt är det fyra röjdagar. Två på hösten och två på våren. 

 

§ 12. Fastställande av arvode för Självförvaltningsuppdrag som Vattuman 1 000:- per 

år.  

Fastställd och godkänt av arvode på 1 000:-.  
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§ 13. Motioner 

 

§ 13a Nytt vattenledningssystem 

Styrelsen förslag godkändes av årsmötet att inte gå vidare med detta projekt då styrelsens 

bedömning att i nuläget är det inte nödvändigt att göra något då det är rimligt att detta ska 

hålla i flera år till utan åtgärd. 

 

§ 13b Förbättrad vattenkapacitet 

Styrelsens förslag att inte göra någon i nuläget mer än årligt underhåll vilket godkändes av 

årsmötet. Däremot ska varje hushåll vara sparsam med förbrukning av vintervatten och se till 

att det finns vatten spar enligt tidigare beslut. Årsmötet beslutade enligt förslag från styrelsen 

att omgående påbörja uppdrag att ta fram projektplan/underhållsplan och presentera detta på 

ett extra årsmöte om det inte kan vänta till årsmöte 2024.  

    

§ 13c Förbättrat underlag på stickvägarna 

Styrelsens förslag att inte göra någon i nuläget att förbättra stickvägarna om det inte är av 

stort behov vilket godkändes av årsmötet. Årsmötet beslutade enligt förslag från styrelsen att 

omgående påbörja uppdrag att ta fram projektplan/underhållsplan och presentera detta på ett 

extra årsmöte om det inte kan vänta till årsmöte 2024. 

 

§ 14. Styrelsens budget 

Styrelsens budget för det kommande verksamhetsåret lästes upp av Annica Vestlund, vilket 

föredrogs och lades med godkännande till handlingarna. 

 

§ 15. Styrelsens verksamhetsberättelse 

Styrelsens verksamhetsberättelse lästes ej upp, den lades med godkännande till handlingarna. 

  

§ 16. Festkommitténs årsberättelse   

Festkommitténs årsberättelse lästes upp av Anette Rehnman Hedenborg, vilket föredrogs och 

lades med godkännande till handlingarna.  

 

§ 17. Styrelsens revisionsberättelse 

Revisionsberättelsen lästes upp av Per Harling, lades med godkännande till handlingarna. 

Revisorerna tillstyrker full ansvarsfrihet för styrelsen för det gångna verksamhetsåret.  

 

§ 18. Ansvarsfrihet för styrelsen 

Styrelsen beviljades full ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 

 

§ 19. Val av ordförande för 2 år  

Till föreningens ordförande för 2 år, omval Peter Rehnman. 

 

§ 20. Omval av en ordinarie styrelseledamot för 2 år och nyval styrelseledamot för 2 år 

Till föreningens styrelseledamot för 2 år, omval Catarina Svensson. Valberedningen 

presenterade vakant (man hade inte fått någon intressent för detta val). Ulf Stenvad går upp 

från suppleant till ledamot på 1 år. 
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§ 21. Val av en ordinarie styrelsesuppleant för 2 år. 

Valberedningen presenterade Mikael Botnen Diamant för 2 år omval. Mikael har meddelat 

valberedningen att han inte tänkt sig att ställa upp. Mikael meddelar att han efter övervägande 

kommer att ställa upp ett år till som suppleant. Ulf Stenvad går upp som ledamot. 

Med anledning att Ulf Stenvad går upp som ledamot så saknades det en suppleant i styrelsen. 

På stämman anmälde sig Jonas Ågren frivilligt och mötet beslutade att utse Jonas Ågren till 

styrelsesuppleant för 2 år. 

 

§ 22. Val av en revisor för 2 år 

Till föreningens revisor 2 år, omval Ancie Lind.  

 

§ 23. Val av tre ledamöter i festkommittén för 2 år 

Till ledamöter i festkommittén, omvaldes Anette Rehnman Hedenborg, Cicki Jonsson och 

Marita Rutanen.  

 

§ 24. Fyllnadsval av en ledamot i festkommittén för 1 år 

Till ledamot i festkommittén, fyllnadsval Anneli Shahriari. Pany Bylin avgår i festkommittén 

efter 25 år och avtackades med en kraftfull applåd. 

 

 

§ 25. Val av tre valberedare för 1 år 

Till valberedare omvaldes Mats Persson, Åke Pettersson och Joakim Galindo. Där Mats 

Persson är sammankallande. 

 

§ 26. Val av en vattuman för 1 år. 

Till vattuman omvaldes Åke Pettersson. 

 

§ 27. Mötet Avslutas 

Ordförande avslutar mötet samt tackar för ett mycket bra utfört arbete av styrelsen. 

Då det utanför mötet fortsätter med kvarvarande informationspunkter från styrelsen och 

övriga frågor utanför mötet.   

 

§ 28. Informationspunkter från styrelsen 

 

a/ Uppdatering av maillista och Medlemsmatrikel 

Vid ändring av mail, telefon eller adressuppgifter var god meddela detta till Monica 

Strindefalk: monica.strindefalk@gmail.com. 

 

b/ Nyhetsmail 

Som tidigare informerat så kommer inte styrelseprotokoll skickas ut utan det ersätts med 

nyhetsmail. Det kommer att skickas ut när det finns information som behöver förmedlas. 

 

c/ Långvikens Styrelse mailadress – langvikensstyrelse@gmail.com 

För att komma i kontakt med styrelsen så användare man denna mailadress. Styrelsen svarar 

så snart som möjligt samt om det är något som behöver hanteras gå görs det på 

nästkommande styrelsemöte. Viktigt att man använder denna mailadress när man vill 

kommunicera med styrelsen. 

 

§ 29. Övriga frågor utanför årsmötet 

mailto:monica.strindefalk@gmail.com
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Hans Angermund lyfte frågan om planen gällande byggande av vindkraftverk. Kontakta gärna 

Hans för mer information eller om man vill vara delaktig i detta. Denna information avser 

både om man är för eller emot. Hans kan man kontakta via följande mail adress 

hans.angermund@probike.se. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet    

   

 

Monica Strindefalk    Per Harling  Jonas Ågren 

Sekreterare  Mötets ordförande Justerare 

 

  

 Hans Angermund 

    Justerare 

 

 

 


